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De begroting is gebaseerd op de meicirculaire. Deze circulaire gaf nog geen 
duidelijkheid over de mate waarin en waarop gemeenten moeten gaan bijdragen in de 
gekozen oplossingen om de economische crisis het hoofd te bieden. Ondertussen heeft 
de septembercirculaire het levenslicht gezien en daaruit blijkt dat de vooruitzichten voor 
het jaar 2014 niet slecht zijn. Voor de jaren 2015 zullen echter weer de nodige 
maatregelen getroffen moeten worden om de begrotingen sluitend te krijgen. Het CDA 
wil graag haar waardering uitspreken voor de wijze waarop de programmabegroting 
2014 is gepresenteerd. Het feit dat er sprake is van een sluitende begroting en een 
sluitende meerjaren raming, zonder een greep te moeten doen in de reserves, is zeker 
een compliment waard.

Op 20 september 2013 maakte de voorzitter van de CROS, de heer H. Alders, bekend 
dat de tweede tranche van de leefbaarheidsgelden omgeving Schiphol, gerealiseerd gaat 
worden. Door de Dorpsraad Spaarndam is een aantal jaren geleden al een zeer 
uitgebreid plan opgesteld over de besteding van mogelijke gelden uit de eerste tranche. 
Door de toenmalige portefeuillehouder, de heer H. Bruijn, zijn samen met de 
burgemeester van Haarlem, de heer B. Schneiders, hierover besprekingen gevoerd met 
de voorzitter van de stichting die de betreffende gelden beheerd. Tijdens dit gesprek, 
maar ook al in daar voorafgaand overleg, zijn verwachtingen gewekt en in zekere zin 
toezeggingen gedaan. Wanneer denkt het college een officiële aanvraag voor de 
Schipholgelden ten behoeve van Spaarndam in te dienen? Welke mogelijkheden ziet het 
college hier voor het Dorpshuis in Spaarndam? Door het vertrek van de medische 
voorzieningen uit het dorpshuis is er natuurlijk een groot gat geslagen in de financiële 
mogelijkheden van de beherende stichting. Ziet het college mogelijkheden om de 
helpende hand te bieden waardoor het Dorpshuis ook in de toekomst haar functie in het 
dorp Spaarndam kan blijven vervullen?

Op 1 oktober 2013 werd tijdens de Raad Voorbereidende Commissie de notitie van het 
college van Burgemeester en Wethouders “Realistisch perspectief voor 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude” besproken. De strekking van deze notitie zal nog 
nader worden uitgewerkt.

Het CDA zal constructief meewerken om het in 2012 door het gemeentebestuur 
unaniem geschetste toekomstbeeld, zoals gepresenteerd in de structuurvisie 2035,  te 
kunnen realiseren. Wij denken dat een krachtige gemeente (zowel in bestuur als 
uitvoerend apparaat) noodzakelijk is, om de daarmee strijdige plannen vanuit ons 
omringende gemeenten of vanuit het provinciale bestuur, voldoende te kunnen 
beïnvloeden en weer in overeenstemming met onze structuurvisie 2035 te brengen. 

Ook op 1 oktober 2013 heeft de Raad van State het bestemmingsplan SpaarneBuiten 
verworpen. Volgens een persbericht in Haarlems Dagblad van 2 oktober  volgt er nog 
een bodemprocedure. Welke motieven heeft de Raad van State aangevoerd om nu voor 
de tweede maal het bestemmingsplan af te wijzen?

Kan het college ons informeren wanneer daadwerkelijk de werkzaamheden, verband 
houdende met de komst van het winkelcentrum op het terrein van Sugar City nu echt 
van start gaan ?
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Wij gaan nu over tot de behandeling van de programma begroting.

Programma 0 Algemeen Bestuur

In zekere zin blijven we in herhaling vallen, ook in voorgaande jaren hebben wij gewezen op de 
mogelijkheden van stallingruimte voor het materieel van onze buiten dienst. Wanneer wordt er 
nu eindelijk eens iets geregeld? 

Programma 1 Openbare orde en veiligheid

Het CDA is voorstander geweest van het aanstellen een BOA. In het kader van de 
noodzakelijke bezuinigen heeft het CDA indertijd voorgesteld de diensten van een BOA van het 
recreatiegebied of van één der omliggende gemeenten in te huren. In het kader van de 
toekomstige ontwikkelingen lijkt het ons beter om voor het invullen van de taken van de BOA 
toch de weg te blijven volgen die we hebben ingeslagen, dus inhuren. Welk standpunt gaat het 
college innemen?

Programma 2 Verkeer, vervoer en waterstaat.

Er is sprake van een langzaam verkeer route van SpaarneBuiten over het terrein van Rijnland. 
Is hier nu daadwerkelijk overeenstemming met Rijnland bereikt en wanneer wordt er dan met de 
betrokken werkzaamheden gestart ?

Er wordt gesproken over het heffen van parkeergelden. Uit de antwoorden gegeven tijdens de 
technische behandeling van de begroting blijkt echter dat er nog geen gemeentelijke 
verordening is vastgesteld ten aanzien van het heffen van parkeergelden. Het lijkt ons 
noodzakelijk dat deze verordening op korte termijn wordt vastgesteld, zodat er daadwerkelijk 
parkeergelden geheven kunnen worden op en rondom het nieuwe station en bij/op het terrein 
van Sugar City. Deelt het college onze mening en op welke termijn kunnen wij de betreffende 
verordening tegemoet zien?

Er wordt €100.000 onttrokken aan de reserve voor onderhoud wegen en bruggen. Door de 
rekenkamercommissie is een rapport opgesteld over de staat van het onderhoud van de 
bruggen en viaducten. Recentelijk is een paard door een brug in het recreatieschap gezakt. Hoe 
staat het met de controle op het onderhoud van de bruggen en viaducten?

Buslijn 14 stopt weer bij het Kennemer Gasthuis locatie Noord. Dankzij de inzet van een aantal 
vrijwilligers, met ondersteuning vanuit het CDA, zijn  zij er in geslaagd de verantwoordelijk 
gedeputeerde te overtuigen van de noodzaak van deze bushalte. Zeker voor de oudere 
inwoners van Spaarndam. Er is ook sprake van het verlengen van de buslijn 14 naar station 
Halfweg. Hoe staat het met deze plannen en heeft dit consequenties voor de halte bij het 
Kennemer Gasthuis locatie Noord ?, gaarne nadere informatie.

Programma 5 Cultuur en recreatie

SportSupport. Er zou een afname van het aantal jeugdigen bij Don Bosco waar te nemen zijn. 
Met welk aantal neemt het ledenbestand af? Is dit een gevolg van de gratis sportactiviteit, of 
moet de oorzaak elders gezocht worden? Kan de zinsnede: “In tijden van bezuinigingen is het 
voor onze gemeente onrealistisch om deze gratis voorziening in stand te houden”, nader 
toegelicht worden. Ook onze inwoners worden geconfronteerd met de economische crisis, in 
bepaalde gevallen mag je dan toch een zekere stimulans, ook van uit de lokale overheid 
verwachten. Deelt het college deze mening?

Hoe kunnen wij als gemeente het deelnemen aan de Jeugdsportpas stimuleren ? Uit de 
gegevens blijkt dat slechts 3,3% van onze jeugdigen gebruik maakt van de JSP.  Een 
bedroevend laag percentage. Welke stappen denkt het college te nemen om meer bekendheid 
te geven aan de Jeugdsportpas?

Subsidies. Voor het jaar 2014 wordt voorgesteld om geen extra bezuinigingen toe te passen op 
de subsidiebedragen. Het CDA is hier mee eens. Tevens zou bekeken moeten worden of er niet 
een minimum bedrag vastgesteld zou moeten worden. Een subsidie van € 225 op jaarbasis is 
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volgens ons een druppel op een gloeiende plaat en kost mogelijk navenant veel aan 
gemeenschapsgeld, voor bijbehorende administratie en rapportering.

Kunst. Wij wachten de resultaten van het overleg ten aanzien van het beleid op het gebied van 
kunst/cultuur af. Wij gaan er vanuit dat het college de raad, door middel van een raadsvoorstel, 
hier over zal informeren.

Programma 6 Sociale voorzieningen en maatschappelijke dienstverlening.

Vrijwilligers. Er is een evaluatie gehouden waar uit blijkt dat er in onze gemeente weinig animo 
is voor de Vrijwilligerscentrale Haarlem e.o. Valt er uit deze evaluatie ook op te maken waardoor 
dit wordt veroorzaakt?  

De vrijwilligers avond die jaarlijks door de gemeente wordt georganiseerd, wordt steeds druk 
bezocht. Deze avond  blijkt dus een goed communicatiemiddel te zijn tussen de “bestuurders” 
en de vrijwilligers. Het CDA is van mening dat deze vorm van communiceren moet blijven 
bestaan. 

De aanstelling van een integrale welzijnscoach blijkt in de praktijk goed te werken. Het CDA 
hoort daarover alleen maar goede dingen. Wat zijn de consequenties verbonden aan het 
voortzetten van deze functie, en wat zijn de consequenties indien we besluiten de functie niet te 
handhaven?

Ten opzichte van de werkelijke cijfers 2013 is een sterke stijging te zien in de kosten  van de 
bijstandverlening. Hoeveel uitkeringsgerechtigden waren er in 2012 en van welk aantal wordt 
uitgegaan voor het jaar 2014. Bestaan er mogelijkheden om uitkeringsgerechtigden, met 
behoud van uitkering en toekenning van een beperkte onkostenvergoeding bijvoorbeeld te laten 
assisteren bij bijvoorbeeld werkzaamheden in het recreatiegebied?

Programma 8 Ruimtelijke ordening en volkshuisvesting

Winkelcentrum Spaarndam. Met de projectontwikkelaar is een intentieovereenkomst gesloten, 
die moet leiden tot een exploitatieovereenkomst en een bestemmingsplan voor het hele terrein. 
Welke stappen denkt het college te ondernemen om te zorgen dat de realisatie van deze 
noodzakelijke voorzieningen in Spaarndam behouden blijft?

PRAGRAFEN.

Paragraaf B.

De ambtswoning voor de burgemeester, Dr. Baumannplein 31 staat in de verkoop.  Hetzelfde 
geldt voor de woning Haarlemmerstraatweg 49. De marktwaarde van de 1e woning overtreft de 
boekwaarde, voor de 2e woning geldt het tegenovergestelde. De verwachting is dat het totaal 
van de marktwaarde, lees opbrengst bij verkoop, de boekwaarden minimaal goedmaakt. Of er 
uiteindelijk nog winst gegenereerd kan worden is afhankelijk van de toekomstige bestemming 
van de betreffende panden. Voor het CDA blijft de vraag: Welke bestemming wordt er aan de 
panden toegekend, en wie geeft die bestemming?

Paragraaf C.

Het onderhoud van de Hoge Spaarndammerdijk is in belangrijke mate afhankelijk van de 
besluitvorming door het Hoogheemraadschap van Rijnland. Ten aanzien van de functie van de 
Hoge Spaarndammerdijk zou de verantwoordelijk Staatsecretaris een besluit moeten nemen 
over het wel of niet functioneren als zeewering. Is dat besluit al genomen en zo ja wat is daarop 
de reactie van het Hoogheemraadschap van Rijnland?

Ook bij de behandeling van de begroting voor het lopende boekjaar 2013 hebben wij de vraag 
gesteld wanneer nu eindelijk het dossier “Schipholgedupeerden” gesloten gaat worden en de 
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financiële afwikkeling ten aanzien van de woningen Vinkebrug 5, 6, 7, 8 en 9 en Groenweg 2 en 
5 wordt afgerond?

Paragraaf E.

Personeelslasten huidig personeel. Er zou een derde Buitengewoon Ambtenaar Burgerlijke 
Stand aangenomen worden, toch is er duidelijk sprake van een lager aantal te sluiten 
huwelijken. Klopt dit? Moet voor de werving van een eventuele nieuwe BAB’s een sollicitatie 
procedure worden gestart of worden de dossiers er nog eens op na geslagen?

Kosten voormalig burgemeester. Als een burgemeester niet in aanmerking wenst te komen voor 
een volgende ambtsperiode, heeft hij/zij recht op een uitkering. Deze uitkering vindt plaats op 
basis van de wet APPA. Er is echter wel sprake van een sollicitatieplicht. Wie ziet daar op toe ?

Paragraaf G.

Bij de behandeling in de technische commissie hebben wij de vraag gesteld hoeveel m2 
snippergroen er ondertussen is verkocht. Hierop hebben wij nog geen antwoord gekregen. 
Gelden er voor de verkoop van het snippergroen aparte regels ten aanzien van de erf-
afscheidingen?

Tot slot.

Wij hopen dat alle betrokkenen zich in willen blijven zetten voor het gebied dat de draagt: 
Gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude. 

Wij hopen dat alle betrokkenen de kracht en de wijsheid vinden om de juiste beslissingen te 
nemen, beslissingen die niet alleen in het belang zijn van de inwoners van deze gemeente, 
maar ook voor de regio.

De CDA fractie wenst het college wijsheid toe bij de beantwoording van de vragen. 

De CDA fractie,

Hélène van Lieshout,

Theo van Heese. 

Algemene beschouwingen 2014 CDA 1e termijn Pagina 5


